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Acta de la Junta Permanent de la Facultat de Psicologia 

Número de l’acta: 119 
Tipus de sessió: Extraordinària 
Data: 21/6/2023 
Hora: 13:00 
Lloc: Sala de Graus 

Hi assisteixen:  Tomas Blasco, Andres Chamarro, Ramon Cladellas, Marga Coll, Jose Luis Costa, 
Sònia Darbra, Nuria de la Osa, Silvia Edo, Albert Espelt, Estles Gelabert, Anna Jordana, Joaquim 
T. Limonero, Maira Jesús Nebrera, Joan Pujol, Teresa Sanchez, Susana Subirà, Meritxell Torres, 
Anna Vale 

No hi assisteixen: Sergio Albert, Maria Bernardez, Marta Borrueco, Berta Castella, Alfie 
Crawshaw, Mª del Jaire de la Torre, David Larios, Lucia Manovel, Naiara Oliver, Sofia Peris, 
Maria Pinart, Natàlia Samaniego, Sara Saulina

S’excusen:   Maria Alvarez, Ramon Barnadas, Lorena Bogónez, Miquel Domènech, Albert Feliu, 
Beatriz San Roman, Olga Soler 

ORDRE DEL DIA: 
1. Aprovació, si escau, de l’acta de l’última Junta Permanent Extraordinària (JP118)
2. Aprovació, si escau, de la proposta per part del centre dels membres dels tribunals de les
places d’Agregat corresponents al Departament de Psicologia Clínica i de la Salut (concurs 
AL/23/626) i al Departament de Psicologia Bàsica, Evolutiva i de l’Educació (concurs 
AL/23/622)  
3. Aprovació, si escau, de la memòria de reverificació del MIPE.
4. Afers de tràmit
5. Torn obert de paraules

El Degà obre la sessió donant la benvinguda. Tot seguit, el Secretari dona els noms de les 
persones que han excusat la seva assistència.  
A continuació, s’aborda el punt previst a l’Ordre del Dia.  

PUNT 1: Aprovació, si escau, de l’acta de l’última Junta Permanent Extraordinària (JP118) de 
25 de maig de 2023. 
L’acta és aprovada per assentiment.  
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PUNT 2: Aprovació, si escau, de la proposta per part del centre dels membres dels tribunals de 
les places d’Agregat corresponents al Departament de Psicologia Clínica i de la Salut (concurs 
AL/23/626) i al Departament de Psicologia Bàsica, Evolutiva i de l’Educació (concurs 
AL/23/622) 
La Junta Permanent aprova per assentiment les propostes de membres de tribunal per a les 
places de Professor/a Agregat/ada següents:  

• Departament de Psicologia Clínica i de la Salut:
Titular: Sílvia Edo Izquierdo
Suplent: Tomás Blasco Blasco

• Departament de Psicologia Bàsica, Evolutiva i de l’Educació:
Titular: María Álvarez Moleiro.
Suplent: Joaquim T. Limonero García

PUNT 3: Aprovació, si escau, de la memòria de reverificació del MIPE. 
La Memòria presentada és aprobada per assentiment.  

PUNT 4: Afers de tràmit. 
No hi ha afers de tràmit. 

PUNT 5: Torn obert de paraules 
La professora Anna Vale exposa el malestar d’una part del professorat que es va presentar a la 
valoració dels trams docents i va rebre una qualificació “B” per part del Degà. Explica que en 
altres Facultats el nombre de professors i profesores que han rebut una qualificació “A” ha estat 
superior i demana per què hi ha aquesta disparitat.  
El Degà exposa que, tal com va explicar a l’anterior Junta Permanent, ha seguit les indicacions 
del Rectorat, al qual l’AQU havia demanat una gradació de les qualificacions perquè en les 
darreres convocatòries el percentatge de professorat amb qualificació “A” era exagerat. Al seu 
parer, és possible que altres Facultats no hagin seguit les directrius del Rectorat i que, en tot cas, 
el professorat de la nostra Facultat que no estava d’acord amb la qualificació “B” ha tingut 
l’ocasió de fer una reclamació i que ell ja ha resolt les que li han arribat.  
A continuació hi ha intervencions de diverses persones de la Junta Permanent que demanen que 
el Degà expliqui quins criteris ha seguit per fer les valoracions. El Degà indica que ha seguit la 
rúbrica d’avaluació que li ha fet arribar el Rectorat i que, a partir de la mateixa, en molts casos 
era impossible donar la qualificació máxima perquè amb les dades aportades per part del 
professorat, determinats ítems no es podien valorar perquè no constava informació sobre els 
mateixos. Això ha portat a que el percentatge de professorat amb qualificació “A” hagi estat al 
voltant del 15%. Segons la seva opinió, el que pot haver passat és que el professorat no hagi 
tingut suficientment en compte els nous criteris d’avaluació, però que la qualificació “B” no ha 
comportat en cap cas que el/la profesor/a no hagi obtingut el reconeixement del tram docent.  
El Degà conclou les seves explicacions indicant que per la propera convocatòria de trams docents 
es farà una reunió informativa amb el professorat implicat per explicar quins son els criteris 
d’avaluació i quines son les dades que s’han de presentar i de quina forma cal fer-ho per tal de 
poder optar a la máxima qualificació.   

A continuació, el profesor Joan Pujol comenta que no acaba d’entendre perquè algunes 
sol.licituds de canvis d’horari del Pla Docent han estat desestimades. La Vicedegana 
d’Afers Acadèmics i de Qualitat li respon que hi ha determinades franges horàries en les quals 
l’ocupació de l’aulari es màxima i que, per tant, quan la sol.licitud demanava ubicar la classe 
dins d’aquest horari, la Facultat no podía aceptar-lo per manca d’aules. Aquesta ha estat la 
causa de denegació 
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de la sol.licitud en molts casos. No obstant això, la Vicedegana indica que si, amb la sol.licitud 
de canvi d’horari, el professorat implicat aporta un espai docent alternatiu, com, per exemple, 
espais de seminari dels departaments o d’altres, el canvi podría ser possible.  
 
Sense cap més assumptes per tractar, el dia 21/6/2023 a les 13:30 hores el President aixeca la 
sessió, de la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta. 
 
 
El secretari        Vist i plau 

El President 
 
 
 
 
Tomás Blasco          Ander Chamarro   
 
 


		2023-10-17T11:05:07+0200
	Tomás Blasco Blasco - DNI 43393190X (TCAT)


		2023-10-17T16:55:14+0200
	Andres Chamarro Lusar - DNI 18192842A (TCAT)




